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Vraag 1111: Raadslid Olivier Strubbe (22/10/2019) 

 

Zitbanken voor Petanque-plein Dudzele.  

 

De petanque velden aan het sportcomplex De Schorre liggen er zeer mooi bij.  

De plaatselijke OKRA vereniging is waarschijnlijk wel de grootste gebruiker van deze velden. Mijn 

vraag is dan ook in functie van deze grote groep mensen.  

 

De veldjes zorgen voor wekelijkse ontmoetingen tussen de leden van OKRA, dit zorgt op die manier 

voor verbinding en sociaal contact, iets wat wij toch als Stad Brugge alleen maar kunnen 

toejuichen.  

 

Gezien er sommige spelers toch al over een mooie respectabele leeftijd beschikken dienen we de 

infrastructuur misschien wat aan te passen aan de noden van deze mensen.  

 

Concreet is mijn vraag dan, kunnen er geen zitbankjes geplaatst worden telkens aan de uiteinden 

van het speelveld. Op die manier kunnen sommigen tijdens het spel toch wat rusten na een 

prachtige worp en zo hun beurt zittend afwachten.  

Zoals u op de foto’s kunt zien is er ruimte tussen de haag en de balk (van het speelveld)  

De huidige situatie is dat sommigen telkens een stoel moeten meesleuren, telkens van de ene kant 

naar de andere kant van het speelveld. Het zou dus comfortabeler zijn mochten er dus permanent 

bankjes staan.  

Niet alleen voor de OKRA maar ook voor de andere bezoekers van deze velden. 

  
 



 
 
 
 
 
 

 
Antwoord 1111: 
 

Zitbanken voor petanque plein Dudzele 

 

In antwoord op uw schriftelijke vraag kunnen wij u melden dat er twee extra zitbanken geplaatst 

zullen worden. 

 

 
 

Vraag 1112: Raadslid Jasper Pillen (12/11/2019) 

 

Smidse De Grendel 

 

Koolkerke en Sint-Jozef kennen een rijk verenigingsleven. Recentelijk werd ik gecontacteerd door 

twee initiatieven die op ziek zijn naar opslagruimte voor hun materiaal.  

Een concreet voorstel om te antwoorden aan deze organisatie(s) die het hele jaar door ter dienste 

zijn van de gemeenschap is het inrichten van de leegstaande ‘smidse’ naast het administratief 

dienstencentrum De Grendel. Dit gebouw lijkt in relatief goeie staat te zijn. Daarnaast zou voor de 

opslag van materiaal slechts beperkte aanpassingen nodig zijn (geen isolatie, geen sanitair, ...).  

 

Kan dit idee onderzocht worden? 

 

Antwoord 1112: 
 

Smidse De Grendel 

 

Wij zijn het eens dat we het verenigingsleven van onze deelgemeenten zo goed mogelijk moeten 

ondersteunen. Ook de leegstaande ‘Smidse’ zullen we hiervoor inzetten. Deze schuur staat 

momenteel leeg. Om het te beveiligen tegen vandalisme werden enkele jaren terug de ramen en 

deuren dichtgetimmerd met plaatmateriaal. Het dak en de gevels zijn in goede staat. Mits het 

ontruimen van het interieur van losliggende materialen, het vernieuwen van de inkomdeur en het 

plaatselijk herstellen van een regenafvoerbuis, is het mogelijk om het gebouw in gebruik te nemen. 

Er dient wel rekening te worden gehouden met de huidige toestand, namelijk: geen inval van 

natuurlijk licht (ramen dichtgetimmerd), niet geïsoleerd, niet winddicht en geen afgewerkte, vlakke 

bevloering en wanden. 

 

Aan de heer Geert Van Mulders, voorzitter  van het Feestcomité Koolkerke, werd toestemming 

gegeven om deze ruimte als stockageruimte te gebruiken voor allerhande materialen van de 

plaatselijke verenigingen die gebruikt worden voor hun buitenactiviteiten. De dienst 

Patrimoniumbeheer doet de nodige, minimale herstellingen aan de deur en de regenwaterafvoer. 

De toegangsdeur is in productie in eigen regie en wordt deze week geplaatst. Daarna volgt de 

ontruiming van de schuur zelf. Begin februari zal de schuur in gebruik kunnen genomen worden.  

 

 

Vraag 1113: Raadslid Janos Braem (27/11/2019) 

 

Fiets- en voetgangerstunnel onder water 

 

Op 4 november maakte ik de dringende melding dat de voetgangerstunnel tussen het station en de 

Magdalenazaal onder water stond. Vandaag, nog geen maand later, is de volledige tunnel 

afgesloten wegens wateroverlast. Dit leidde tot veel verkeersproblemen tijdens de ochtendspits en 

gevaarlijke situaties. Fietsers moesten de baan oversteken, gelukkig onder begeleiding van de 

politie.  



 
 
 
 
 
 

https://kw.be/nieuws/verkeer-en-mobiliteit/fiets-en-voetgangerstunnel-ter-hoogte-van-

boeveriepoort-in-brugge-afgesloten/article-normal-404695.html  

 

Mijn vraag:  

- zijn de problemen ondertussen al opgelost?  

- is de aannemer hierover aangesproken?  

- komen er hierdoor extra kosten voor de Stad of wordt dit verhaald op de aannemer of de 

Vlaamse Overheid? 

 
Antwoord 1113: 
 

Fiets- en voetgangerstunnel onder water 

 

De opvolging van dit probleem gebeurt door het Agentschap Wegen en Verkeer en niet door de 

stad. 

AWV meldde ons dat de problemen intussen (minstens voorlopig) zijn opgelost. De aannemer is ter 

plaatse gekomen en heeft het pompsysteem terug kunnen opstarten. De aannemer dient wel een 

oplossing met definitieve garantie te realiseren anders zal de definitieve oplevering van de tunnel 

niet doorgaan. 

Kosten hebben wij niet, dit valt volledig ten laste van de aannemer. 

 

 

Vraag 1114: Raadslid Karel Scherpereel (7/12/2019) 

 

Tentoonstelling 'Groetjes uit Molenbeek' in de Poortersloge 

 

Ik was woensdag 4 december 2019, ’s avonds, uitgenodigd op de opening van de tentoonstelling 

‘Groetjes uit Molenbeek’. Een verzorgde opening, een gesprek en receptie was het beginpunt van 

een boeiende ervaring. De voorstelling die op donderdag in het concertgebouw volgde was een 

smaakcombinatie tussen kunst (Poortersloge) en dans (concertgebouw). Toen ik met een 

vriendenkring op zaterdag 7 december opnieuw de tentoonstelling bezocht, heb ik toch wel een 

aantal serieuze opmerkingen…  

 

1. De tentoonstelling wordt nergens via banner aangekondigd en de ingang wordt door weinigen 

gevonden. Is het niet mogelijk, ondanks de regelgeving van reclame op historische 

gebouwen, om een duidelijke affichering aan te brengen? Op die manier zal die knappe 

tentoonstelling, waar heel wat werk aan vooraf ging en waarschijnlijk ook financiële injecties, beter 

gevonden worden door al dan niet Bruggelingen.  

2. Kan de ingang echt niet verzorgder? Indien ik mijn voortuin zo zou onderhouden (zie foto’s 

in bijlage) dan zou men denken dat ik niet meer leef. Zo’n gedurfde tentoonstelling vraagt 

‘afwerking’ en ‘Klasse’ Niet enkel de kunst is belangrijk maar ook het kader. 

 

Antwoord 1114: 
 

Tentoonstelling 'Groetjes uit Molenbeek' in de Poortersloge 

 

De signalisatie aan historische gebouwen is inderdaad een probleem. In het bijzonder bij de 

Poortersloge omdat de ingang in een zijstraat ligt. De communicatiediensten van de musea en het 

cultuurcentrum hebben het maximale gedaan wat toegelaten is maar we beseffen dat dit nog 

onvoldoende is om van een effectieve signalisatie te spreken. Dit wordt met het oog op 

toekomstige tentoonstellingen verder bekeken. 

 

Een van de foto’s van de onverzorgde ingang is wel degelijk een kunstwerk dat deel uitmaakt van 

de tentoonstelling. 

Het probleem van het onkruid werd door de dienst musea gesignaleerd aan de groendienst. 



 
 
 
 
 
 

 

 
 

Vraag 1115: Raadslid Annick Lambrecht (16/12/2019) 

 

Waterkwaliteit Reien  

 

Ik verneem dat er voor de eerste keer sinds 1973 geen kerstduik zal plaatsvinden in de Brugse 

reien. Niet de temperatuur, wel de waterkwaliteit weerhoudt de Brugse IJsberen er blijkbaar van 

een duik te nemen.  

 

Mijn vragen:  

1) Wat is reden dat de Brugse Ijsberen hun buitenactiviteit in de Reien annuleren ?  

2) Raadde het stadsbestuur de Brugse Ijsberen zelf aan om hun kerstduik dit jaar niet te doen of 

werd de beslissing éénzijdig door de sportclub de Brugse Ijsberen genomen?  

3) Waren de waarden van de Reien dan zoveel beter in december 2017 en 2018 want dan ging de 

kerstduik wel door?  

4) Wordt de geplande zuivering van de Reien verdergezet?  

5) Wat is de timing dat de Reien gezuiverd moeten zijn zodat men er steeds in kan zwemmen, cfr 

Scandinavische steden? 

 

Antwoord 1115: 
 

Waterkwaliteit Reien 

 

1) Wat is de reden dat de Brugse Ijsberen hun buitenactiviteit in de Reien annuleren? 

Door de intense regenval midden december konden de riolen het afvalwater gemengd met 

huishoudelijk afvalwater niet goed slikken. Om te vermijden dat dit vuile water op straat terecht 

komt, treden dan overstorten in werking die het vuile water in de Reien storten. De slechte 

waterkwaliteit in de Lange Rei midden december 2019 werd veroorzaakt door de werking van 

dergelijke overstorten (bijv. 8-10 december). De waterkwaliteit is dan tijdelijk (enkele dagen, 

maximaal 2 weken) slecht, maar herstelt zich dan terug eenmaal de vervuiling wegspoelt of door 

natuurlijke zuivering. De aanwezigheid van bepaalde indicatorbacteriën (E. coli, Enterococcen) 

wezen op een dergelijke vervuiling van huishoudelijk afvalwater. Zwemmen in oppervlaktewater 

met hoge concentraties van dergelijke bacteriën kan zwemmers ziek maken. 

 

 

2) Raadde het stadsbestuur de Brugse Ijsberen zelf aan om hun kerstduik dit jaar 

niet te doen of werd de beslissing éénzijdig door de sportclub de Brugse Ijsberen 

genomen? 

De Brugse Ijsberen hebben éénzijdig de beslissing genomen om de kerstduik niet te laten doorgaan 

op basis van de slechte analyseresultaten op 09/12/2019 (zie tabel). Het voorstel van het 

stadslabo was om te wachten tot het resultaat bekend was van de navolgende controle op 

16/12/2019, maar deze wensten ze niet af te wachten. 

De navolgende controle op 16/12/2019 voldeed evenwel ook niet.  

De waterkwaliteit moet voldoen aan de bacteriologische kwaliteitscodering ‘zeer goed’ voor 

zwemvijvers opgenomen in de Europese zwemwaterrichtlijn en artikel 5.32.9.8.2 van Vlarem II. 

Op basis van 1 staal gelden de volgende grenswaarden voor de kwaliteitscodering ‘zeer goed’: 

E. Coli: <= 1000 kve/100ml 

Enterokokken: <= 400 kve/100ml 



 
 
 
 
 
 

 
 

3) Waren de waarden  van de Reien dan zoveel beter in december 2017 en 2018 want 

dan ging de kerstduik wel door? 

De waterkwaliteit voldeed in december 2017 en 2018 aan de bacteriologische kwaliteitscodering 

‘zeer goed’ voor zwemvijvers opgenomen in de zwemwaterrichtlijn en artikel 5.32.9.8.2 van Vlarem 

II. 

Analyseresultaat december 2018. 

 

 
 

 

 

4) Wordt de geplande zuivering van de Reien verdergezet? 

Er werden 10 punten geformuleerd in het stappenplan naar propere Reien. Het baggeren van de 

Reien is daar slechts 1 punt van. Het stappenplan wordt voornamelijk in de praktijk gebracht door 

de cluster openbaar domein, maar ook de dienst elektromechanica en leefmilieu dragen hier aan bij 

door bijvoorbeeld het uitvoeren van waterkwaliteitsmetingen door het stadslabo (stap 1), voorzien 

van stroming door peilbeheer door het stadslabo (stap 4) en inspanningen op het vlak van 

handhaving om lozingen van afvalwater te stoppen door leefmilieu(stap 6). 

 



 
 
 
 
 
 

 
 

De hydronautstudie van 2017 heeft meerdere actiepunten opgeleverd.  De overstortwerking aan de 

Mariabrug kwam naar voren als één van de belangrijkste knelpunten. Met de heraanleg van de 

Katelijnestraat is een structurele wijziging van de riolering voorzien waardoor een toekomstige 

overstortwerking maximaal uitgesloten zal worden. 

Met de hydronautstudie werden ook korte termijn scenario’s onderzocht om de overstortwerking te 

beperken.   

De cluster openbaar domein laat de korte termijn ingrepen weten: 

- Aanpassing pompstation Molenmeers : uitgevoerd 

- Sifonering Mariabrug: uitvoering 2020-2021 

- Aanpassing pompstation Spinolarei: uitgevoerd 

- Aanpassing regenwaterriolering Koning Albert I-park : uitvoering 2020-2021 

 

Op middellange (5-10) termijn is ook een aanpassing van de riolering in de  Potterierei gepland. 

Met de klimaatverandering worden we geconfronteerd met steeds hevigere regenbuien.  In 

projecten waarbij de riolering vernieuwd moet worden, wordt daarom een gescheiden stelsel 

aangelegd indien technisch mogelijk (stap 2 uit het actieplan propere reien).  

 

 

 

5) Wat is de timing dat de Reien gezuiverd moeten zijn zodat men er steeds in kan 

zwemmen, cfr Scandinavische steden? 

Bepaalde delen van de reien zijn voldoende zuiver om het hele jaar door te kunnen zwemmen. De 

zone aan de coupure voldoet aan de bacteriologische kwaliteitscodering ‘ zeer goed’ voor 

zwemzones. 

De analyseresultaten worden voor 2019 in onderstaande tabel weergegeven (Coupure). 

 



 
 
 
 
 
 

 
 

Bepaalde delen van de reien kunnen niet worden aangewend als zwemzone door de geringe diepte 

van het water en de doortochten van de bootjes. 

 

De analyseresultaten van de bacteriologische waterkwaliteit in de Lange rei zijn over het algemeen 

goed, zie onderstaande tabel met vier afwijkende analyseresultaten (24%).  

Het aantal overschrijdingen is evenwel nog altijd te groot om goedkeuring te krijgen van de VMM 

en AZG om een definitieve Europese zwemzone in te richten in de Lange Rei. 

 
De bacteriologische waterkwaliteit in de reien wordt vooral bepaald door overstortwerking van de 

riolering. 

De verbetering van de waterkwaliteit van de reien wordt verder gezet aan de hand van het 10 

stappenplan propere reien. Om te komen tot definitieve zwemwaterkwaliteit moet het overstorten 

van rioolwater worden gemonitord en beperkt. 

 

 

Vraag 1116: Raadslid Karel Scherpereel (7/01/2020) 

 

Duurzame gemeente globale doelen 

 

Toen ik aankwam in de luchthaven van Helsinki vielen mij twee eenvoudige borden (zie bijlage) 

met toch een zeer duidelijke boodschap op. Ik dacht onmiddellijk aan ons beleidsplan in Brugge dat 



 
 
 
 
 
 

toch duidelijk op de duurzame ontwikkelingsdoelen geënt is en waar het stadsbestuur bijzonder 

veel aandacht aan besteedt.  

VVSG organiseert voor de tweede maal de week van de duurzame gemeente met daarbij de focus 

op duurzaamheid in de gemeentelijke meerjarenplannen voor de periode 2020-2025. Een focus die 

in ons beleidsplan duidelijk te vinden is.  

 

Vraag 1:  

Heeft onze stad zich ingeschreven bij VVSG voor de week van de duurzaamheid?  

Indien wel dan vraagt men om in Brugge duurzame helden: burgers, organisaties, verenigingen, 

scholen, bedrijven of andere groepen die op hun manier bijdragen aan duurzame ontwikkeling, te 

kiezen.  

 

Vraag 2:  

Is het niet interessant om deze duurzame helden op de gevoelige plaat vast te leggen en naar het 

voorbeeld van Helsinki een aantal borden op invalswegen (en/of in gebouwen -station, 

cruiseterminal, aankomst van bussen aan Katelijnebrug, Huis van de Bruggeling,…) te plaatsen om 

de inspanningen van de Brugse burger een gezicht te geven?  

Deze borden zouden tijdens de week van 18 tot 25 september kunnen voorgesteld worden. 

 

  
 

 

Antwoord 1116: 
 

Duurzame gemeente globale doelen 

 

Stad Brugge nam deel aan de campagneweek ‘Week van de Duurzame Gemeente’ die plaats vond 

van 18 tot 25 september 2019. Tijdens die week werden de Duurzame Ontwikkelingsdoelstellingen 

– de SDG’s -  in de kijker gezet. Stad Brugge nomineerde i.k.v. deze campagne vijf ‘Duurzame 

Helden’ die zich elk op hun eigen manier inzetten voor een meer duurzame samenleving. Zij zijn 

een jaar lang ambassadeur voor de Duurzame Ontwikkelingsdoelstellingen in Brugge. Als lokale 

gezicht van de SDG’s kunnen zij inspirerend zijn voor anderen.  

Een jaar lang worden de Helden in de kijker gezet via de communicatiekanalen van de stad: 

website en periodiek in stadsmagazine (per editie wordt een Duurzame Held voorgesteld). 

Daarenboven werd onze aanpak en invulling aan deze campagne als good practice voorgesteld op 

de SDG-conferentie in Venetië (Venice 2030 City Solutions). Qua internationale publiciteit kan dit 

ook wel tellen. 

 

De 17 doelstellingen zijn gebaseerd op vijf pijlers: People (Mens), Planet (Planeet), Prosperity 

(Welvaart), Peace (Vrede) en Partnership (Partnerschap). Voor elke pijler werd een Duurzame Held 

gekozen.  



 
 
 
 
 
 

• Voor de pijler People (Mens) werd Brugge Dialoogstad tot Duurzame Held uitgeroepen. 

Brugge Dialoogstad is een organisatie die mensen in armoede samenbrengt met beleidsmakers. 

Vanuit hun dagelijkse ervaring met armoede zijn deze mensen immers de eerste experten in 

armoedebestrijding. Aan zogenaamde dialoogtafels krijgen zij inspraak in het armoedebeleid van 

de stad. Brugge dialoogstad is een samenwerking tussen verschillende armoedeverenigingen, 

OCMW en stad Brugge.  

• In de pijler Planet (Planeet) werd Food Lab gekozen. Het Food Lab is een is een platform 

van ondernemers, publieke actoren en verenigingen die continu streeft naar een meer duurzaam 

voedselsysteem voor de Brugse inwoners en bezoekers.  

Die voedselstrategie draait rond de thema’s lokaal en korte keten, stadslandbouw en 

stadstuinieren, geen voedselverspilling, seizoensgebonden, Fairtrade, duurzame vis, 

vleesvermindering en biologisch voedsel. Uit de voedstelstrategie vloeiden een aantal projecten en 

succesvolle publieksacties voort.  

 

• Voor Prosperity (Welvaart) mocht het Concertgebouw in Brugge de Heldentrofee mee naar 

huis nemen. Het cultuurhuis besteedt grote aandacht aan ecologie en duurzaamheid. Ze 

investeerden in 100% groene energie en zuinige LED-verlichting. Daarnaast is er een heus 

Ecoteam dat bekijkt hoe de werking achter de schermen steeds groener kan. Ze investeren ook in 

een gezonde werkomgeving voor het personeel, digitalisering en een duurzaam mobiliteitsplan. Op 

22 oktober organiseerden ze in het Concertgebouw de trefdag van Pulse Transitienetwerk, dat 

ijvert voor cultuur als motor voor een meer sociale, rechtvaardige en duurzame samenleving. In de 

toekomst blijven ze focussen op maatschappelijk verantwoord ondernemen. 

• In de categorie Peace (Vrede) werd het Europacollege uitgeroepen tot Duurzame Held. Het 

Europacollege is al meer dan 60 jaar in Brugge gevestigd en heeft als doel kennisuitwisseling 

tussen Europese studenten te stimuleren. Studenten worden er aangemoedigd om over de grenzen 

heen te denken. De Europese integratie is als vredesproject begonnen na WOII waarbij continu 

gestreefd werd naar verbinding tussen staten en burgers van verschillende nationaliteiten. Dit 

gedachtegoed weerspiegelt zich ook in het Europacollege. Hun studenten, met meer dan 45 

nationaliteiten, zijn de toekomstige Europese bruggenbouwers die het vredesproject kunnen verder 

zetten, zowel in overheidsinstellingen als in private ondernemingen. 

• Voor Partnership (Partnerschap) haalde het Brugs Fonds voor Ontwikkeling en 

Samenwerking de prijs binnen. Het Brugs Fonds bestaat uit een expertengroep die het 

stadsbestuur adviseert over projectsteun in het Zuiden. Zo zijn al honderden projecten 

ondersteund die werken rond bijvoorbeeld een betere toegang tot gezondheidszorg, onderwijs of 

drinkbaar water in het Zuiden. Het Brugs Fonds steunt vooral kleine goed afgelijnde projecten die 

opgericht zijn in het Zuiden, maar ook een duidelijke nadruk op sensibilisering in Brugge hebben. 

Duurzaamheid is een belangrijk criterium in de selectie van die projecten. 

 

Meer info is te vinden op: 

www.duurzamegemeente.be 

https://www.brugge.be/duurzame-ontwikkelingsdoelstellingen 

 

In de toekomst wensen we terug deel te nemen aan de campagne rond Duurzame Gemeente. De 

VVSG heeft recent besloten om deze campagne in 2020 te beperken tot 1 dag, de ‘Dag van de 

Duurzame Gemeente’. Deze campagnedag zal plaats vinden op donderdag 24 september 2020. 

 

 

Vraag 1117: Raadslid Annick Lambrecht (8/01/2020) 

 

Betr. opknappremie voor werken in functie van levenslang wonen (bvb. huislift aan de 

trap)  

 

http://www.duurzamegemeente.be/
https://www.brugge.be/duurzame-ontwikkelingsdoelstellingen


 
 
 
 
 
 

Een Bruggeling meldt mij dat zijn echtgenote, een senior, erg verminderde mobiliteit heeft 

waardoor de installatie van een huislift zich opdringt wil hij nog verder in zijn woning in de 

binnenstad wonen met haar. Hij is zeer tevreden dat ook stad Brugge wil dat oudere mensen zo 

lang mogelijk thuis wonen en daar zelfs een opknappremie voor voorziet.  

 

In de "infogids opknappremie" las hij echter dat hij geen recht heeft op deze premie voor een 

huislift omdat zijn woning niet oud genoeg is. Artikel 3 paragraaf 2 bepaalt immers dat de woning 

minstens 40 jaar oud moet zijn bij de eerste betoelaagde werken (factuurdatum). Door dit 

criterium vallen ouderen die in een recentere woning wonen uit de boot.  

 

Volgende vragen dringen zich op:  

1/ Waarom werd dit criterium ook voor de categorie levenslang wonen ingevoerd?  

Is het eerlijk dat ouderen die in een woning van 37 jaar oud bijvoorbeeld uit de boot vallen voor 

deze premie?  

 

2/ Hoeveel mensen kregen de laatste vijf jaar een opknappremie voor het installeren van een 

huislift? Graag overzicht cijfers laatste vijf jaar.  

 

3/ Welke andere ingrepen werden vaak uitgevoerd met een opknappremie i.k.v. levenslang wonen 

de laatste vijf jaar? Graag cijfers per categorie ingreep de laatste vijf jaar?  

 

4/ Bestaat er enige bereidheid om deze regel aan te passen ten einde mensen te helpen langer in 

hun eigen woning te blijven wonen onafhankelijk van het bouwjaar? 

 

 

Antwoord 1117: 
 

Opknappremie levenslang wonen 

 

1/ Waarom werd dit criterium ook voor de categorie levenslang wonen ingevoerd? 

Is het eerlijk dat ouderen die in een woning van 37 jaar oud bijvoorbeeld uit de boot 

vallen voor deze premie?  

Via de opknappremie betoelagen we werken die de kwaliteit en de duurzaamheid van woningen 

verbeteren. Om dit betaalbaar te houden wordt de premie beperkt tot woningen die ouder zijn dan 

40 jaar en waarvan het niet-geïndexeerd kadastraal inkomen niet hoger is dan 1100 euro. 

 

2/ Hoeveel mensen kregen de laatste vijf jaar een opknappremie voor het installeren van 

een huislift? Graag overzicht cijfers laatste vijf jaar.  

Er zijn geen cijfers beschikbaar met het aantal premietoekenningen voor een huislift/traplift, of 

andere specifieke items die onder de categorie levenslang wonen vallen. We houden enkel cijfers 

bij van het aantal premies die in de categorie levenslang wonen werden toegekend: 

Dossiers waarin een premie werd toegekend in de categorie levenslang wonen: 

2015: geen, de opknappremie was nog niet actief 

2016: 17 

2017: 85 

2018: 58 

2019: 61 

 

3/ Welke andere ingrepen werden vaak uitgevoerd met een opknappremie i.k.v. 

levenslang wonen de laatste vijf jaar? Graag cijfers per categorie ingreep de laatste vijf 

jaar? 

Zie antwoord op vraag 2. 

 

4/ Bestaat er enige bereidheid om deze regel aan te passen ten einde mensen te helpen 

langer in hun eigen woning te blijven wonen onafhankelijk van het bouwjaar?  



 
 
 
 
 
 

Bij een herziening van het premiereglement concentreren we ons op de noden, het beschikbare 

budget, en de operationele beperkingen. Het spreekt voor zich dat we de kwaliteit en het duurzaam 

gebruik van zo veel mogelijk woningen willen verbeteren. 


